

COMBINING CROSS-COUNTRY SKIING AND RIFLE MARKSMANSHIP
ALLIE LE SKI DE FOND ET L'ADRESSE AU TIR



Date: January 20, 2016
To: Biathlon Canada Members
From: Eric de Nys, High Performance Director
Lowell Niven, Head Coach Camrose Vikings
Re: FISU Games 2017

Student Athletes / Étudiants-athlètes,

If you are interested in participating in the 2017 World University Games please contact Lowell Niven (lowellniven@hotmail.com) before March 1, 2016.

Si vous êtes intéressé à participer aux Jeux mondiaux universitaires 2017 s'il vous plaît contacter Lowell Niven (lowellniven@hotmail.com) avant le 1 Mars, 2016.

Minimum Eligibility:

5.2 Participation 5.2.1 Only the following may participate as competitors in the Universiade:

- a) Students who are currently officially registered as proceeding towards a degree or diploma at the university or similar institute whose status is recognized by the appropriate national academic authority of their country;
- b) Former students of the institutions mentioned in a) who have obtained their academic degree or diploma in the year preceding the event.

5.2.3.1 All competitors must satisfy the following conditions:

- a) Be a national of the country they represent;
- b) Be at least 17 and less than 28 years of age on January 1st in the year of the event;

Admissibilité minimum:

5.2 Participation 5.2.1 Sont seuls admis à participer comme concurrents à l'Universiade:

- a) les étudiants qui sont officiellement et pour l'année en cours inscrits en vue de l'obtention d'un grade académique ou diplôme final délivré par une université ou un institut similaire dont le statut est reconnu par l'autorité académique nationale appropriée du pays;
- b) les anciens étudiants des institutions reprises au point a) qui ont obtenu leur grade académique ou diplôme durant l'année précédant l'année de la manifestation;

5.2.3.1 Tous les participants doivent satisfaire aux conditions suivantes:

- a) posséder la nationalité du pays qu'ils représentent;
- b) être âgés de plus de 17 ans et de moins de 28 ans au 1^{er} janvier de l'année de la manifestation;

Sincerely,

Eric de Nys

#100, 1995 Olympic Way, Canmore, Alberta T1W 2T6

403-678-4002x3 (bus) edenys@biathloncanada.ca www.biathloncanada.ca